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Language: Chinese

TILL WE MEET AGAIN 
Tripitaka (Elvin Ng) , Monkey God (Kingone Wang) , Pigsy (Ian Fang) and Sandy (Steven Chiang) met with a 
calamity while on their journey to the West, due to Flower Fairy Caiyue’s  (Julie Tan) mistake. Tripitaka, Pigsy 
and Sandy died as a result of that. Out of despair, Monkey God swore before dying that he will never forgive 
Caiyue. Unbeknownst to them, the tragedy was orchestrated by the Nine-Tail Vixen (Ann Kok). 
Out of desperation, Caiyue visited the Goddess of Mercy to beg for a second chance, she was granted 1,000 
years to locate the reincarnated Monkey God. Caiyue finally locates him, reincarnated as Zhao Yaojin, at the 
end of 1,000 years. 

Caiyue hopes to seek forgiveness and return to the journey to the West. Unfortunately, Yaojin does not have 
any memory of his past life, neither was he interested in journeying to the west. Faced with the love of her life 
remembering nothing, how will Caiyue gain the forgiveness she yearns, and will they ever return to complete 
their journey to the West?  

Cast:	 Kingone Wang, Julie Tan, Elvin Ng, Ian Fang, Jeanette Aw, Steven Chiang, Zhu Hou Ren, Ann Kok 
 
千年来说对不起

话说千年前，一场妖魔大混战，因猪八戒（方伟杰）垂涎采月（陈欣淇）的美色，结果双双被九尾狐（郭舒贤）

利用，导致耽误了孙悟空（王传一）拯救唐僧（黄俊雄）的时间，以致唐僧惨遭杀害。悟空赶来之际，众同僚已

遭九尾狐毒手，取经之路竟就此告终。悟空痛苦不堪，悲愤不已。而一直深爱悟空的采月更被悟空误会是害死

所有伙伴的凶手。悟空自掏双目，誓言永世不愿再见采月。铸成大错后的采月后悔莫及，向观音菩萨苦苦求情, 

欲弥补过错。观音最终答应赐予千年时限，让采月找寻轮回后的悟空，化解恩怨，以解这场西天取经之浩劫。 

在频临绝望的最后一年，她终于又找到了投胎为赵耀进的悟空。重燃希望的采月下定决心，哪怕这次要她牺牲

自己，也必须化解自己和悟空的恩怨，让悟空继续西天之路。可是，耀进却没有前世的回忆，采月最爱的男人

已失去了记忆，她该如何得到悟空的原谅，继续西天取经之路呢？ 

演员：	王传一、陈欣淇、黄俊雄、方伟杰、欧萱、江常辉、朱厚任、郭舒贤


